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  摘  要 

 

摘  要 

本文以当代校园戏剧为研究对象，以舞台交流感练习为实践案例，结合当代

校园戏剧的特点及其所面临的困境，探讨突破当代校园困境的方法。 

引言部分指出校园戏剧的现状，以及专业戏剧所能提供借鉴的可能性，确定

研究的角度。 

第一章简述舞台交流感练习的理论基础，从交流感的三个层次为基本要点理

解交流感练习在戏剧中的重要地位。 

第二章指出当代校园戏剧所面临的困境以及在舞台交流感方面的缺失。 

第三章针对校园戏剧的困境，用交流感训练的实践案例寻求困境的突破。 

    总之，本文试图通过交流感练习寻求突破当代校园戏剧困境的方法。 

 

关键词：校园戏剧；斯氏体系；舞台交流
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Abstract 

 

Abstract 

The object of this paper is Contemporary Campus Drama,that we studied the 

way to break through its predicament using the training of stage communication. 

In the part of introduction, this paper focus on status of contemporary campus 

drama, and the feasibility of using the training in vocational drama education.  

The first chapter explored the theory of stage communication in vocational 

drama education,for its three phase. 

In Chapter II,we summarized characteristics and predicament of contemporary 

campus drama. 

In Chapter III, the paper recorded the stage training in campus drama. 

In short, this article aimed to figure out the predicament of the contemporary 

campus drama and try a new way which may solve the problem. 

 

Key words: Campus Drama; StanislavskiSystem; Stage Communication
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